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CiLaw Project – civil justice cooperation project
EJTN – seminar on EU Regulation N.1215/2012: The recast of the Brussels I Regulation’
10-11 July 2014, Barcelona, Spain
CONTENTS AND AIMS OF THE SEMINAR :
The purpose of this event is the dissemination of a wider knowledge on instruments and practices currently applying to the Regulation EU n. 1215/2012 on “Brussels I – recast”. To this aim, experts in the subject matter will handle highly focused presentations, in addition, workshops on practical cases will be organized to favor the debate among the audience and to open a wider dialogue on the proposed issues. The event is addressed to participants that already have a basic knowledge in the subject.

LOGISTICS: 

· Date and Venue: 10-11 July 2014 – at Escuela Judicial GCPJ, Carrettera Vallvidrera 43-45, Barcelona – Spain.

· Accommodation: Please find in the attached “promoter form”  all details for contact and information. 

· Meals: the lunch on July 10th will be organised  at the Escuela Judicial and its cost will be (around)  
17 € + TVA per person, price which includes also the cost of the 3 coffee breaks. That  amount will be deducted by the daily allowance of each participant/expert. With reference to the evening on July 10th, 
a festive dinner will be proposed to interested participants. More information will follow.

· Transportation form the airport: see attached file

· Working languages: English and French, with simultaneous interpretation.  

REIMBURSEMENT PROCEDURE: 

You are kindly invited to read carefully the attached “financial template” form to be informed about the financial and reimbursement procedures applying to this seminar.

Procedure to be followed: 
1) Before June 13th 2014, each participant/expert will be kindly requested to fill-in the attached “registration form” including all the requested data and send it back to benedetta.vermiglio@ejtn.eu.

2) After the seminar, each participant/expert will be kindly requested to send to EJTN the following  original travel documents and indicated in the attached financial template.
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Projet CiLaw– projet de coopération judiciaire civile
Le prochain séminaire qui se tiendra à Barcelone, les 10 et 11 juillet 2014, 
auprès de l’Escuela Judicial GCPJ, Carrettera Vallvidrera 43-45, Barcelone – Espagne, 
CONTENUS ET OBJECTIFS DU SEMINAIRE : 

L’objectif de cet évènement consiste dans la dissémination d’une connaissance plus approfondie des instruments ainsi que des pratiques qui sont actuellement en application dans le champ d’application du Règlement UE 1215/2012  “Bruxelles I - Refonte”. A ces fins, des experts développeront les sujet par des présentations ciblées et il seront organisés des ateliers sur des cas pratiques afin de favoriser le débat parmi les participants et d’ouvrir un dialogue sur les sujets proposés. Cet évènement s’adresse aux participants qui ont déjà une connaissance de base du sujet. 

LOGISTIQUE: 

· Date et Lieu : les 10 et 11  juillet 2014 – auprès de l’Escuela Judicial GCPJ, Carrettera Vallvidrera 43-45, Barcelone – Espagne.

· Hébergement: Je vous prie de bien vouloir trouver ci-joint la « fiche promoteur » qui illustre tous les détails de contact et d'information.

· Repas: le déjeuner du 10 juillet 2014 sera organisé auprès de l’Escuela Judicial et le cout sera d’environ 17€  + VAT par personne, le prix inclut également le cout des 3 pauses cafés. Ce montant sera déduit du per diem de chaque participant/expert. Pour la soirée du 10  juillet, un dîner sera proposés aux participants. Plus d’information suivra.

· Transport de l’aéroport: voir file en pièce jointe. 

· Langues de travail: anglais et français, avec interprétariat simultané.

PROCEDURE DE REMBOURSEMENT : 

Je vous prie de bien vouloir lire attentivement le formulaire « Info financière » ci-joint  pour être informés quant à la procédure financière et aux règles de remboursement d’application pour ce séminaire. 
Procédure à suivre:

1) Avant le 13 juin 2014, chaque participant/expert sera demandé de bien vouloir remplir le “formulaire d’enregistrement” ci-joint en indiquant tous les données demandées. Le formulaire sera donc renvoyé à benedetta.vermiglio@ejtn.eu .

2) après la réunion, chaque participant/expert sera demandé de bien vouloir transmettre au REFJ les suivants titres de transport originaux comme indique’ dans le formulaire ci-joint.

